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Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 24. april 2017 kl. 19.30 hos Jørgen Vestergaard med følgende 

deltagere: Jørgen Vestergaard D26, Leif Winther T70, Martin Knøll D15, Bent Kristensen K20 og Hans 

Andersen D28 (ref.) Afbud: Anna-Lise Olsen K25 og Kirsten Ehlers K21. 

Dagsorden:   

1. Konstituering af bestyrelsen: Valg af formand, næstformand, kasserer og sekretær. 
2. Meddelelser fra formanden. 
3. Status og meddelelser fra kasseren. 
4. Etablering af snerydningsudvalg.  
5. Aftale med Stadsarkivet. 
6. Eventuelt. 

 
Ad 1.  Følgende valgtes: 

Som formand:  Leif Winther, T70 
Som næstformand: Jørgen Vestergaard, D26. 
Som kasserer:  Anna-Lise Olsen, K25. 
Som sekretær:  Hans Andersen, D28 

 
Ad 2.  Vestergaard oplyste: 

1. at der havde været møde i Fællesudvalget for Egebjerg (FUE), som bl.a. omtalte den nye 
affaldsordning. 

2. at foranlediget af den gode økonomi i Fælleshuset var det i FUE blevet vedtaget, at det 
årlige kontingent blev nedsat fra 40 kr. pr medlem til 30 kr. 

3. at kontingentet til Egebjerg Bladet er uændret 15 kr. pr medlem.  
4. at grundejerforeningen Egebjerghøj har problemer med, at medlemmer, der bor ud til 

Egebjergvej, melder sig ud af foreningen.  
5. at en privat forening har rejst penge til opsætning af hjertestartere udfor en børne-

institution ved Fælleshuset. 
6. at Lone og Jan Tegner havde opdateret en velkomstfolder, som kan udleveres til nye 

medlemmer. Et eksemplar blev udleveret til bestyrelsen. 
  
Ad 3. Olsen, K25 oplyste efterfølgende saldi på bankkonti: 
 Konto 1199 7106556: kr.   45.050,64 
 Konto 3138 28400073494: kr.     2.498,20 
  

Ad 4. Til medlem af udvalget blev valgt Knøll, D15 og Vestergaard D26 
 

Ad 5 Andersen D28 fremlagde indstilling om overdragelse af arkivmateriale til Ballerup Stadsarkiv 
sammen med ”Betingelser for aflevering og administration af arkivalier”, der var under-
skrevet af Stadsarkivet. Bestyrelsen, undtagen kasseren, underskrev dokumentet. 

 I den medfølgende ”Oversigt over arkivmateriale afleveret til Ballerup Stadsarkiv” var der 
enighed om, at VHS Videobånd og billeder fra jubilæumsfest Ikke afleveres.   

   
Ad 6. Winther T70 lovede at rette de foreslåede ordensregler efter bemærkningerne på general-

forsamlingen. Andersen D28 lovede at tilsende Winther en kopi af BK’s støjkrav. 
 
 Næste bestyrelsesmøde afholdes 22/6 2017 kl. 19.30 hos Winther T70. 
 Vejfest søges afholdt 2/9 2017.  
  


